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Konferencja prasowa na mrągowskim dworcu
kolejowym

26 stycznia 2022 r. przy mrągowskiej stacji kolejowej odbyła się konferencja prasowa dotycząca modernizacji linii
kolejowej 233 Czerwonka-Orzysz, przebiegającej przez Mrągowo. W spotkaniu uczestniczył Wicestarosta Sławomir
Prusaczyk.

Z a c h ę c a m y  d o  o b e j r z e n i a  r e l a c j i  w i d e o :  
https://www.mragowo.pl/aktualnosci/7231-modernizacji-linii-kolejowej-223-biegnacej-przez-mragowo-konferencja-pras
owa-video-foto
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